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Dato:  21.03.2023 Start: 17.05  
Sted: C220 Slutt: 20.06  

 
 
Til:    Arbeidsutvalget 
    Representanter med vara 
    Kontrollkomité 
    Valgkomité 
    Velferdsutvalget 
 
Kopi til:   Viserektor 
    Drift i Ålesund 
    Studentorganisasjonene i Ålesund 
    Studenttinget ved NTNU 
    Instituttene ved NTNU i Ålesund 
    Sit Ålesund 
 
Referent:    Maria Therese Valderhaug 
Ordstyrer:    Markus Grorud Gaasholt 
Bisitter:    Henrik Braathen 
 
Til stede:   Mahamed Ahmed 
    Cecilie Strandman 
    Thuy Na Chi Pham 
    Henrik Vorkinn 
    Fride Drønnen 
    Isak Aleksander Fladmark 
    Bjørn Eric Bjøringsøy 
    Magnus Stava 
    Amy Henriett Nguyen-Bergset 
   
Forfall:   ITV IHB 
    ITV IBA 
    Shabnam Haidari 
    Emil Mathias Venner 
    Ayda Alizadeh 
 
Til stede på bakbenk: Anjayan Thavarajan (uLMU) 
    Kevin Almeida (AU) 
    Magnus Mayer (VU) 
    Petrine Ystebakk Sjåstad (AU) 
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    Sebastian Tafjord Skår (AU) 
    Ole-Markus Simonsen (AU 
    Anne-Lise Sagen Major (Viserektor) 
 
Forkortelser:   ITV – Instituttillitsvalgt 
    KTV- Klasse/kulltillitsvalgt 
    IHA – Institutt for helsevitenskap i Ålesund 
    IBA – Institutt for biologiske fag i Ålesund 
    IIF – Institutt for internasjonal forretningsdrift 
    IIR – Institutt for IKT og realfag 
    IHB – Institutt for havromsoperasjoner og byggtekn. 
    KK - Kontrollkomité 
    AU – Arbeidsutvalget 
    VU – Velferdsutvalget 
    Vt - Velferdstinget 
    SIALS – Studentorganisasjonene i Ålesund 
    uLMU – Underutvalget for læringsmiljøutvalget 
    ISU – International Student’s Union 
    SPÅ – Studentparlamentet ved NTNU i Ålesund 
    NSO – Norsk studentorganisasjon 
 
 
 
 
 
 
 
Godkjenninger og orienteringer 
 
Henrik ønsket velkommen til møtet og Markus ble godkjent som ordstyrer. 
Henrik ble valgt til bisitter og Maria til referent. 
Referat fra forrige møte og innkalling godkjent. 
Petrine har noe informasjon til eventuelt. 
Anjayan har noen spørsmål til eventuelt. 
 
Orienteringer fra AU 
 
Som det går fram av sakspapirene er vi i en del lange og tunge prosesser akkurat nå, 
og det blir spennende å høre hva Studentparlamentet tenker om disse sakene. 
 
Det pågår også valg av nye ITV-er nå, og det er nominasjonsuke denne uka. 
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Orientering fra Vt 
 
Det har vært møte i Velferdstinget, og VU har vært i kontakt med drift som vil ordne 
vanndispenserne på Campus. 
 
Orienteringer fra ledelsen 
 
Anne-Lise Sagen Major som har begynt i rollen som viserektor presenterte seg og 
fortalte litt om sin bakgrunn. Holder på å sette seg inn i organisasjonen og prosesser. 
Ser fram til å jobbe med studenter og ansatte på Campus. 
 
 
Sak 7/23 Diskusjon om retningslinjer for fellesareal 
 
Petrine presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål.  
Promoteringsplanen ble også sendt ut som informasjon i saken ettersom denne også 
omhandler bruk av fellesarealer.  
 
Innspill: 
-Støtte til ønske om et nytt bookingsystem for Vrimla.  
-Lurt å ha dialog med SIALS om behov med tanke på booking. 
-Ønske om et åpnere bookingsystem som viser stand som er ledig og hva som foregår. 
-Lurt at det ligger inne hvor lenge standen skal stå oppe. 
-Bør søke om en dag av gangen slik at alle som ønsker det får stand. 
-Bannere og lignende som hører til organisasjoner som ikke hører til på NTNU må det 
finnes regler for.  
-Avtale med drift om rydding/gjennomgang. 
-Varsling til SIALS i god tid før arrangementer der hele Vrimla skal ryddes. 
-Mulig å få til booking av spesifikke standplasser i TP/mazemap? 
-Ønske om at de nye retningslinjene blir tilgjengelig på bokmål og engelsk. 
-Det bør stå informasjon om hvordan man legger ut informasjon på skjermene. 
-Diskusjon om hvor vidt religiøse studentorganisasjoner skal få lov til å stå på stand. 
(Argumenter for og imot og hvor vidt det skal være like regler for interne og eksterne 
religiøse organisasjoner.) 
 
Innspill om at NTNU-arealene på NMK og Sundebygget må inn i retningslinjene, 
men dette må sannsynligvis tas i en egen sak ettersom byggene har andre eiere. 
 
Oppsummering av saken og innspill som er kommet inn ved Ole-Markus. 
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Sak 8/23 NOKUT-tilsyn 
 
Ole-Markus presenterte saken og påpekte at NOKUT har bemerket at spesielt på de 
små studiestedene er studentdemokratiet sårbart.  
 
Innspill: 
-Flere ITV-er opplever godt samarbeid med instituttene. 
-Noen føler seg kanskje dradd mellom institutt, Studentrådet og Studentparlamentet. 
-Innspill fra klassetillitsvalgte om at ikke alle vet om at det finnes instituttillitsvalgte 
og studentråd. God dialog med forelesere, men lite kontakt med det øvrige 
studentdemokratiet. Tyder kanskje på for lite informasjon til den jevne student om 
hvordan de kommer i kontakt med sine tillitsvalgte. 
-Savner en lokal tillitsvalgtkonferanse – dette blir kanskje tilfelle fra neste studieår. 
-Noen instituttillitsvalgte arrangerer fellesmøte med alle klassetillitsvalgte. 
-Flere som har opplevd rollen som KTV som lite givende på grunn av for lite 
informasjon om vervet, studentdemokratiet og hva som forventes. 
-Mange studenter kjenner ikke til varslingssystemet. 
-KTV-ene blir spurt om ting ganske tilfeldig, det er ikke noe system. 
-NTNU og studentdemokratiet oppleves som et stort og byråkratisk system. 
-Noen ITV-er opplever godt samarbeid med både institutt, studentråd, og 
Studentparlamentet, men at saker som tas opp ikke nødvendigvis gjøres noe med. 
-Innspill om at det hadde vært en fordel å vente en måned inn i studieåret før man 
velger KTV. 
-Informasjon om at det jobbes med et nytt varslingssystem. 
-Savner mer synlighet fra arbeidsutvalget ettersom mange studenter ikke kjenner til at 
de kan gå til dem med saker.  
 
Det settes strek og Ole-Markus oppsummerer.  
 
 
Sak 9/23 Innspill til LM NSO 
 
Sebastian presenterte saken og det ble åpnet for spørsmål. Det ble gitt en kort 
gjennomgang av hva NSO er og hva som skjer på landsmøtet. 
 
Læremidler: 
-Ja til alle pensumbøker som lærebok og/eller digitale pensumbøker 
-Få ned prisen på pensumbøker og eventuelt antall bøker som brukes i enkeltfag 
-Studenter burde ha tilgang til databaser som brukes i profesjonelle miljø, eks 
byggforsk 
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-Oppfordre forelesere til å legge ut digitale forelesningsnotater 
-Opptak av forelesninger – men, kan føre til at man mister læringsutbytte på grunn av 
mindre diskusjon 
-Ønske om at det er forelesere på hvert Campus som kjører et fag og at det ikke kjøres 
heldigitale forelesninger. 
-Ønske om at forelesere ikke kan kreve at egne bøker er pensum. 
-Ønske om at det gis ut kompendium dersom det er ett eller få kapitler som er 
relevante. 
 
Læringsmiljø: 
-Nok lesesalplasser 
-Bedre pedagogisk kompetanse for forelesere 
-Samme forelesning bør ikke gå på både nynorsk, bokmål og engelsk i løpet av en 
time 
-Bruk formelt språk, ikke veldig lokale ord og uttrykk eller slang 
-Norskkurs for utenlandske forelesere 
-Bedre informasjon om norskopplæring for internasjonale studenter 
-Enkelte arealer på Campus har alt for dårlig luft 
-Legge press på at luftkvalitet kontrolleres oftere og er innenfor lovverket 
-Nok undervisningsplass til alle studenter som tas inn 
 
Studentbarnehager: 
-Alle studiebyer burde ha studentbarnehager 
-Enten avtale med lokal barnehage eller opprette en Sit-barnehage 
-Info om at det er eksamensgaranti og man kan få penger til barnepass i forbindelse 
med eksamen 
 
Boligsituasjon: 
-Det presses inn for mange studenter på for lite areal. 
-Påpekt fra VU at det er høyere tilfredshet i store kollektiv 
-Bør se på flerbruksbygg som Sundebygget om man skal bygge nytt 
-Studenter som bor privat i de større byene har større problemer enn de som bor hos 
samskipnadene. Diskusjon om hvor vidt private aktører skal ha mulighet til å få 
tilskudd til å bygge studentboliger og påpekt at det er mange aktører som utnytter 
studenter i de større byene. 
-Mulighet for å opprette et forum der man kan advare mot useriøse utleiere? 
 
Psykisk helse: 
-Støtt mer opp om studentidrettslagene som gir bedre fysisk og psykisk helse 
-Høyere stipend 
-Mange lever på eksistensminimum og kan droppe ut på grunn av dårlig råd 
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-Når stipend er lagt opp til at man skal ha jobb ved siden av bør alle timer etter klokka 
fire avlyses 
-Gratis legetime for studenter/frikort på helsetjenester uten egenandel fra studiestart 
(inntektsgrense eller 60 stp per år) 
-Studenter burde få rabatt hos psykolog også utenfor Campus 
-Forelesere må passe på arbeidsmengde de gir til studentene og hvor mange 
arbeidskrav som kommer på en gang 
-Billigere/gratis busstilbud til studenter – eller økt studiestøtte 
 
Prioritering av de ulike behovene varierer fra studieby til studieby. 
 
Det settes strek og Sebastian oppsummerer. 

 
 
Eventuelle saker  
 
Info fra Petrine om sosialt arrangement. Det kommer forslag til dato på Messenger. 
 
 
Møtekritikk tatt til etterretning 

 


